

Franckesche Stiftungen zu Halle

Selecta Anglicana, Sev Varia Exempla Styli Anglicani, Nimirum Historici, Politici, Philosophici Ac Theologici

Hassen, Martin

Vitembergae, MDCCXII.

VD18 11397861

R.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permission requests please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-199410

quick, vivus, *quickly*, cito.
quite, omnino, penitus.
a quotation, allegatio, testimonium.

R.

Race, cursus, studium, progenies, *Royal race*, stirps
a rate, radius, *raies*, radii. (Regia.
to *raise*, elevare, suscitare, to *raise influences*, inferre.
a range, series, ordo, *a range of iron-bars*, Reihe
eiserne Gitter.

rash, rudis, *rash swearing*, leicht schwören.

rather, potius, satius.

a reach, ambitus, tractus, comprehensio, *it is beyond
the reach of our capacity*, superat captum no-
strum, *it lays out of his reach*, supra ipsius ca-
ptum est, to *reach*, attingere, assequi.

ready, paratus, *to make ready*, præparare, *readily*,
promte.

a realm, regnum, *the states of Realm*, Proceres.
to *rebuke*, objurgare, reprehendere, *a rebuke*, ob-
to *receive*, recipere. (jurgatio.

to *reckon*, numerare, supputare, æstimare.

reclaimable, corrigibilis.

to *reign*, regnare.

a relation, relatio, cognatus, cognatio, *relations*,
relics, reliquæ. (cognati.

a relief, solamen, subsidium.

a reluctancy, reluctatio.

the remainae, reliquum.

to *remark*, notare, *remarkable*, notabilis.

to *remember*, recordari.

to *render*, reddere, *obedience*, obsequium præstare,
to *render gracious*, gratum reddere.